

Kyrgyzstan requirements for the photo on the passport of the sample in 2004

1. Personal Photo made in color

image size of 4 x 6 cm. on a white background, glossy paper without corner.

2. The main parameters of the personal photos:

- Size impose photos 40 x 60 +/- 2 mm
- The size of the front part of the head of at least 15 mm. (front of the head - the distance from the bottom of the chin to the point conventional horizontal line through the pupil eye)
- The image is placed in a photo so that free from the image box overhead was 5 +/- 1 mm.

3. Characteristics of personal photos:

- On the personal photos of a person must be photographed strictly from the front, with facial expressions (Expression), does not distort his features, without the head hat. Photographing is desirable to produce in striped suit (dress)
- Do not photograph people with glasses tinted windows
- Do not common and details blur a photograph, the presence of blurred reflections in the eye image
- Photos can be met only with technical retouched negative, unacceptable distortion characteristic facial-feature

- In general, the personal photo image should be sharp, crisp, medium-contrast, with soft chiaroscuro drawing. The background of white. Smooth, without stripes, spots and images of foreign objects
- The pictures are not allowed breaks, scratches, damage to the emulsion layer, streaks, spots, various types of veils, following positive retouching, including including chemical, and other defects.

approved

Order of the State Agency for Information

resources and technologies under the Government of the Kyrgyz Republic

from " ___ " _____ 2006 № _____

Ministry of Internal Affairs

Kyrgyz Republic

from " ___ " _____ 2006 № _____

and the Ministry of Foreign Affairs

Kyrgyz Republic

from " ___ " _____ number of _____ 2006

Google Translate for Business:Translator ToolkitWebsite TranslatorGlobal Market Finder

Требования к фото на паспорт образца 2004 года

1. Личная фотография изготавливается в цветном изображении, размером 4 х 6 см. на белом фоне, на глянцевой

бумаге, без уголка.

2. Основные параметры личной фотографии:

- Размер предъявляемой фотографии 40 х 60 +/- 2 мм
- Размер лицевой части головы не менее 15 мм. (лицевая часть головы – расстояние от нижней точки подбородка до условной горизонтальной линии, проведенной через зрачки глаз)

- Изображение размещается на фотографии так, чтобы свободное от изображения поле над головой было 5+/-1 мм.

3. Характеристики личной фотографии:

- На личных фотографиях лицо должно быть сфотографировано строго в анфас, с мимикой (выражением), не искажающем его черты, без головного убора. Фотографирование желательно производить в однотонном костюме (платье)

- Не допускается фотографирование лиц в очках с тонированными стеклами

- Недопустима общая и в деталях нерезкость фотоснимка, наличие нерезких бликов в изображении глаз

- Фотографии могут быть выполнены только с технической ретушью негатива, недопустимо искажение характерных особенностей лица

- В целом изображение на личной фотографии должно быть резким, четким, среднего контраста, с мягким светотеневым рисунком. Задний фон белого цвета. Ровный, без полос, пятен и изображения посторонних предметов
- На фотографиях не допускаются изломы, царапины, повреждения эмульсионного слоя, затеки, пятна, различного рода вуали, следы позитивной ретуши, в том числе химической, и другие дефекты.

Утверждены

Приказами Государственного агентства информационных ресурсов и технологий при Правительстве Кыргызской Республики от «__» _____ 2006 г. №_____

Министерства внутренних дел Кыргызской Республики

от «__» _____ 2006 г. №_____

и Министерства иностранных дел Кыргызской Республики

от «__» _____ 2006 г. №_____